



**Cupping Room 飲品買一送一優惠**  
**Buy one beverage and get one free at Cupping Room**

**條款及細則：**

1. 此禮遇只適用於 SUPREME 客戶。每位客戶只可享用此禮遇乙次。
2. 客戶可由即日起至 2024 年 12 月 31 日登記成為會員。
3. 此禮遇數量有限，先到先得，送完即止。
4. 此禮遇有效期由客戶成功登記為會員起計六個月內有效。過期、未使用及未兌換之優惠券將不予延期、退款或兌換現金。
5. 請於收銀台購買飲品時出示會員二維碼以兌換禮遇。
6. 優惠券不適用於手機訂購。
7. 優惠券適用於堂食及購買外賣飲品，並不適用於兌換手沖咖啡、酒精飲品、汽水及其他罐裝飲料。
8. 優惠券只可用於單次交易。
9. 優惠券不可與其他折扣優惠同時使用。
10. Cupping Room 保留修改條款及細則的權利，恕不另行通知。
11. 如有任何爭議，Cupping Room 保留最終決定權。

**Terms and conditions:**

1. This privilege is applicable to SUPREME customers only. Each customer is entitled to redeem this privilege only once.
2. Member registration period starts from now until 31 December 2024.
3. The privilege is limited and available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
4. This privilege is valid for six months from the first day the customer has successfully registered as a member. Expired, unused and unredeemed vouchers will not be extended, refunded or exchanged for cash.
5. Please present the membership QR code for redemption upon ordering drinks at the cashier.
6. The voucher is not applicable to mobile ordering.
7. This voucher is applicable to dine-in and takeaway beverage purchase. Pour-overs, alcoholic beverages, soft drinks and other canned beverages are excluded from redemption.
8. This voucher can be used on one single purchase only.
9. This voucher cannot be used in conjunction with other promotion and discount offers.
10. Cupping Room reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
11. In case of any dispute, Cupping Room reserves the absolute right to make the final decision.

